



簽名:

「NU SKIN 如新中華兒童心臟病基金*」 愛心捐贈報名表(香港版)

如欲支持「NU SKIN 如新中華兒童心臟病基金」,請填妥表格並按捐贈金額及方法捐款。「如新善的力量基金會香港分會」收到您的捐款後,會依照您的意願,用於支持及救助大中華區患有先天性心臟病的兒童或發展及推動香港及/或澳門的慈善項目。

□ 我願意捐出港幣元,成為2024年度 (捐款要求為 港幣12.5萬元或以上)	度「NU SKIN 如新中華兒童心臟病基金」榮譽常務理事	
」 我願意捐出港幣元,成為 2024 年度「NU SKIN 如新中華兒童心臟病基金」榮譽理事(捐款要求為 港幣4萬元或以上及少於港幣12.5萬元)		
□ 我願意捐出港幣元,成為2024年度「NU SKIN 如新中華兒童心臟病基金」微笑天使 (捐款要求為 港幣6,500元或以上及少於港幣4萬元)		
□ 我願意一次性捐出 港幣元		
捐贈時間:2024年1月1日 – 2024年12月31日		
捐贈者意願		
請選擇以下一項 我同意將以上捐款全數支持「NU SKIN 如新中華兒童心臟病基金」經費作港澳相關慈善項目 我同意將以上捐款半數支持「NU SKIN 如新中華兒童心臟病基金」經費作港澳相關慈善項目;及半數 用作香港及/或澳門的其他慈善項目 *「NU SKIN 如新中華兒童心臟病基金」為如新善的力量基金會香港分會的捐助計劃之一 // 指贈者資料		
捐贈者姓名(中文):	捐贈者姓名(英文):	
如新編號(如適用):	身分證號碼:	
聯絡電話:	支票號碼:	
捐贈收據抬頭:		
*請於捐贈後約一個月自行到如新生活體驗館取回收據 *以上資料只用作處理募捐用途及發放捐贈收據,請掃描QR碼以閱讀《如新私隱政策》,以了解更多信息 ■ 1.200.000000000000000000000000000000000		
捐贈方法		
請將填妥的報名表格,連同劃線支票交給客服專員(如新生活體驗館:香港銅鑼灣恩平道28號利園二期10樓) 支票抬頭「如新善的力量基金會香港分會」 如有查詢,請致電 2837-7700 聯絡您的專員。		

日期:



NU SKIN Greater China Children's Heart Fund* Donation Enrollment Form (Hong Kong version)

If you would like to donate and support NU SKIN Greater China Children's Heart Fund, please fill in the form below, and follow the amount and instruction to donate and complete the process. NU SKIN Greater China Children's Heart Fund will use the donations according to your preference to help children with congenital heart disease in Greater China Region or develop charitable projects in Hong Kong and/or Macau.

		ector of the 2024 NU SKIN Greater China Children's Heart	
	Fund and donate HKD (Donation must be not less than HKD 125,000)	0)	
	I am willing to become an Honorary Director of the donate HKD	e 2024 NU SKIN Greater China Children's Heart Fund and	
	(Donation must be in between HKD 40,000	and 124,999)	
	I am willing to become a Smiling Angel of the 2024 HKD	NU SKIN Greater China Children's Heart Fund and donate	
	(Donation must be in between HKD $6,500$ and	39,999)	
	I am willing to make a one-off donation of HKD		
	PROGRAM PERIOD: 1 ST	JAN 2024 - 31 ST DEC 2024	
DONOR PREFERENCE			
Pleas	se choose one option:		
	 I agree all of the above donations will be used to support NU SKIN Greater China Children's Heart Fund for charitable projects in Hong Kong and/or Macau. I agree half of the above donations will be used to support NU SKIN Greater China Children's Heart Fund for charitable projects in Hong Kong and/or Macau and the other half will be used to support other charitable projects in Hong Kong and/or Macau. 		
* NU S	SKIN Greater China Children's Heart Fund is one of the donation projects under	the NU SKIN Force for Good Foundation Hong Kong Chapter	
DONOR INFORMATION			
Done	or Name (Chinese):	Donor Name (English):	
Nu S	skin No. (if applicable):	Identity Document No.:	
Contact No.:		Cheque No.:	
Nam	e of Recipient:		
 Please take your receipt in around 1 month after the donation at Nu Skin Plaza. The above information is used for arrangement of donation and issue of donation receipts only. Please scan the QR code to read the Nu Skin Privacy Notice for more information 			
DONATION METHOD			
(Nu S	se submit the completed form with a crossed cheque to the Skin Plaza: 10/F, Lee Garden II, 28 Yun Ping Road, Causeway Bay) que payable to "Nu Skin Force for Good Foundation Hor		
For any enquiry, please feel free to contact our Experience Excellence specialist at 2837-7700.			
Siana	ature:	Date:	